
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 10/2002 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 261/2002 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή εν μέρει αίτησης Αγγελικής 
Χας Γεωργίου Νικολαϊδη για τροπ/ση 
της υπ’ αριθ. 87/2002 απόφασης Δ.Σ. 

 
       Σήμερα 29 Απριλίου του έτους 2002 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 25-4-2002 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι δεν παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει 
νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 26 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Ι.  Τριανταφυλλίδης -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Κεσίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης M. Σουμελίδης  
4. Μ. Γαβρίδης Β. Γιαννουλάκης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Σ.  Παναγιωτίδης  
6. K. Aσλάνογλου Ε. Λευκοπούλου  
7. Α. Δελαβερίδης Π. Αγαθαγγελίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος   Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Ε.  Λελεκάκης    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Ν. Χαμαλής    
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

261/2002 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 262/2002 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Θ. Σιδηρόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 267/2002 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Ασλάνογλου, Π. 
Πιτούλιας, Λ. Τσαβδαρίδης. 

14. Ν.  Ουσουλτζόγλου 
15. Σ. Γεωργιάδης 
16. Π. Πιτούλιας 
17. Α. Ταραλάς 
18. Χ.  Σκουμπόπουλος 
19. Χ. Γεωργιάδης 
20. Λ. Τσαβδαρίδης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 269/2002 

απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Ασλάνογλου. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 271/2002 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 
 

21. Θ.  Σιδηρόπουλος 
22. Ε. Σοφιανίδης 
23. Ι. Ακριβόπουλος 
24. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
25. Ε. Κουκουρδής 
26. Γ. Μανακούλης 

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 8-3-2002 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Κυριαζή Κόλβατζη, που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε  ότι με την αριθ.87/2002 απόφαση του  Δημοτικού 
Συμβουλίου καθορίστηκε να τοποθετηθεί το περίπτερο της κ. Αγγελικής Νικολαϊδου 
έμπροσθεν του γυμναστηρίου «Μπάσκετ Εληάς» επί της οδού Ανοίξεως, κατόπιν 
υποδείξεως  του Τεχνικού Τμήματος. 
 Με την από 14-2-2002 αίτησή της η παραπάνω ενδιαφερόμενη ζητά την 
ανάκληση ή την μερική μεταρρύθμιση της αριθ. 87/2002 απόφασης του Δημοτικού 
Συμβουλίου, διότι η προτεινόμενη θέση δεν είναι κατάλληλη και επικαλείται ότι στην 
περιοχή αυτή η αποδοτικότητά του θα είναι περιορισμένη και προτείνει τα κάτωθι 
σημεία τοποθέτησης του περιπτέρου της. 
 Το Δημοτικό Συμβούλιο με την αριθ. 498/91 απόφασή του μεταβίβασε την 
αρμοδιότητα τοποθέτησης περιπτέρου στα Συνοικιακά Συμβούλια. 
 Το 5ο Συνοικιακό Συμβούλιο με το αριθ. 83/7-3-2002 πρακτικό του μας 
γνωρίζει ότι τα προτεινόμενα σημεία από την ενδιαφερόμενη δεν είναι κατάλληλα για 
τους εξής λόγους: 
 Η Α΄θέση στην οδό Εληάς 2 έχει ήδη απορριφθεί με το αριθ. 82/2002 
πρακτικό του. 
 Η Β΄θέση επί της οδού Μητροπόλεως μεταξύ καταστήματος Κομνηνού και 
της εκκλησίας του Χριστού με τη σύννομη γνώμη  των Τεχνικών Υπηρεσιών του 
Δήμου απορρίπτεται λόγω των ενστάσεων της Εφορείας Αρχαιοτήτων (Μνημείο 
εκκλησίας Χριστού). 
 Η Γ΄θέση μεταξύ του καταστήματος Goody’s και του υπογείου σταθμού 
αυτ/των απορρίπτεται , διότι θα δημιουργηθούν προβλήματα  ως προς τη διέλευση 
των οχημάτων κατά την είσοδο και την έξοδο από το χώρο στάθμευσης, καθώς  και 
στους ιδιοκτήτες  της επιχείρησης Goody’s. Το 6ο Συνοικιακό Συμβούλιο με το αριθ. 
13/7-3-2002 πρακτικό του μας γνωρίζει την αρνητική τους θέση ως προς την 
τοποθέτηση του περιπτέρου, διότι: 
 1)Ότι σε μικρή απόσταση βρίσκεται άλλο περίπτερο. 
 2)Για λόγους τουριστικούς και καλαισθητικούς. 
 3)Εμποδίζει τη διέλευση των πεζών από το πεζοδρόμιο, διότι στη θέση αυτή 
στενεύει πολύ και  
 4)Υπάρχει τηλεφωνικός θάλαμος που εξυπηρετεί τους πολίτες κα αν 
προστεθεί  το περίπτερο ο πεζός για να περάσει πρέπει να κατεβεί στο δρόμο. 
 Σύμφωνα με το άρθρο 171 παρ. 9 του Π.Δ. 410/95 (ΔΚΚ) «οι πράξεις των 
Συνοικιακών Συμβουλίων που εκδίδονται κατά την άσκηση των παραπάνω 
αρμοδιοτήτων αποστέλλονται στο Δήμο και με βάση αυτές εκδίδεται σχετική 
απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου ή της Δημαρχιακής Επιτροπής, ανάλογα με το 
αντικείμενο και την αρμοδιότητα του οργάνου, μέσα σε δύο μήνες από τότε που 
περιήλθαν στο Δήμο.» 
 Ύστερα απ΄αυτά παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ αποφασίσει 
σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Κόλβατζης :Η κα Νικολαϊδου έκανε μία αίτηση την οποία κάνουμε αποδεκτή 
για να συζητήσουμε την μερική ανάκληση προηγούμενης απόφασης του Δ.Σ., όπου 
το περίπτερο με απόφαση του Δ.Σ. τοποθετούνταν επί  της οδού Ανοίξεως (απέναντι 
από το μπάσκετ). Έκανε μία εκ νέου αίτηση η οποία συνοδεύεται από αντίστοιχες 
γνωμοδοτήσεις των Σ.Σ. Δεν έχουμε την γνωμοδότηση της τεχνικής υπηρεσίας. 
Ισχύει η παλιά γνωμοδότησή της σχετικά με την τοποθέτηση. 



 Το Δ.Σ. καλείται να αποφασίσει επί της νέας αιτήσεως και με τα νέα 
δεδομένα, όπως διαμορφώθηκε ο φάκελος της αιτούσας σχετικά με την τοποθέτηση. 
Ζητάει να τοποθετηθεί το περίπτερο Εληάς 2 . 
 Μπιζέτας Αθανάσιος, δικηγόρος αιτούσας:Πρόκειται για μία ηλικιωμένη 
κυρία που το εισόδημά της είναι μικρό. Το περίπτερο λειτουργεί 47 χρόνια εκεί και 
τώρα γίνεται το πάρκιν. Όλα τα περίπτερα δημιουργούν πρόβλημα πρόσβασης. Στην 
Εληά δεν έχει απόδοση. Να μην τοποθετηθεί εκεί.  
 Κουρουζίδης :Θα πρέπει να ακουστεί η πρόταση από τον ενδιαφερόμενο. 
 Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Η αρμοδιότητα για τη γνωμοδότηση τοποθέτησης των 
περιπτέρων μεταβιβάστηκε από το Δ.Σ. στα Σ.Σ. Το Σ.Σ. γνωμοδότησε για 
συγκεκριμένη θέση. Εμείς, εκτιμώντας  τους κοινωνικούς, τους ηθικούς αλλά κυρίως 
τους νομικούς λόγους, ταυτιστήκαμε με την άποψη του Σ.Σ. Οποιαδήποτε άλλη 
απόφαση πέρα από τη γνώμη που  εξέφρασε  το Σ.Σ. θα είναι παράνομη. Το άρθρο 20 
του Ν. 1043/80 λέει «εγγύς» να γίνεται η μετατόπιση, δηλαδή πλησίον. 
 Εμείς επιμένουμε στην άποψη που εκφράσαμε με την 1η απόφαση και 
ταυτιστήκαμε με τη γνώμη του Σ.Σ. 
 Ουρσουζίδης :Πρέπει να τοποθετηθεί σε χώρο ο οποίος δεν θα προσβάλει τη 
λειτουργία του πεζοδρομίου και κατά συνέπεια των πολιτών. Η προτεινόμενη θέση 
(Εληάς 2) είναι από τις πιο ακατάλληλες. Είναι η πιο πολυσύχναστη από άποψη 
πεζών περιοχή της Βέροιας. Η «μπουγάτσα» βγάζει τραπέζια και έξω από το μαγαζί. 
Εάν μπει και το περίπτερο, κλείνει το πεζοδρόμιο. Κατά συνέπεια μία τέτοια λύση  θα 
είναι εντελώς απαράδεκτη και θα έχει την κοινωνική κατακραυγή. Από οικονομικής  
πλευράς δεν ξέρω τι ζημιά θα υποστεί εάν πάει στο μπάσκετ της Εληάς. Αν πάει στην 
Εληάς τα γειτνιάζοντα περίπτερα γίνονται 4. Θα λειτουργήσει , ανταγωνιστικά και  
προς τους άλλους. 
 Δεν συμφωνώ. 
 Χαμαλής :Την αδικήσαμε με την προηγούμενη απόφασή μας. Εμείς την 
μετατοπίσαμε και όχι με αίτησή της. Από τη στιγμή όμως που εμείς αναγκάζουμε τον 
συνδημότη μας  να μεταφερθεί, πρέπει να σκεφτούμε και τη ζημιά που του κάνουμε. 
Πρέπει να πάρουμε απόφαση γιατί τα χρονικά όρια στενεύουν . 
 Να  πάρουμε σήμερα απόφαση για μεταφορά του περιπτέρου στην οδό Εληάς. 
Για την ακριβή θέση θα αποφασίσει η υπηρεσία. 
 Γαβρίδης :Είναι αδικία να μεταφερθεί το περίπτερο στο μπάσκετ. Είναι 
απόμερο σημείο. 
 Υπάρχουν 2 προτάσεις : 1)Η πρόταση του Σ.Σ. που λέει  να παραμείνει 
μπροστά στο Δημαρχείο, πράγμα το οποίο δεν γίνεται, και 2) η πρόταση της Τ.Υ.Δ.Β 
να πάει στην Εληάς. 
 Να πάρουμε σήμερα απόφαση το περίπτερο να πάει εκεί που συμφωνεί και η 
υπηρεσία και  ο ενδιαφερόμενος. 
 Ασλάνογλου:Πρόκειται για μία αρμοδιότητα που το Δ.Σ. έχει εκχωρήσει στα  
Σ.Σ. Υπάρχουν όμως  περιπτώσεις που το κορυφαίο όργανο που εκχωρεί τις 
αρμοδιότητες, έχει τη δυνατότητα, όταν αποφάσεις άλλων οργάνων έρχονται σε 
καταφανή αντίθεση με αυτό που αναφέρεται ως «γενικό καλό», το καλό του γενικού 
συνόλου. Κανένα Δ.Σ. δεν θα μπορούσε να «στέρξει» στο να μπει αυτό το περίπτερο 
μπροστά στο Δημαρχείο, όταν  την ίδια στιγμή και οι ενδιαφερόμενοι δεν το θέλουν. 
 Η απόφασή μας πρέπει να είναι μετακίνηση εκεί που και οι ίδιοι συμφωνούν, 
με την αίρεση ότι με τη λήξη του δικαιώματος του περιπτέρου να σηκωθεί το 
περίπτερο από εκεί. Να μη δοθεί σε άλλον χρήστη. Συμβατή απόφαση με παλαιότερη 



απόφαση του Δ.Σ. για την απομάκρυνση των περιπτέρων από τους κεντρικούς 
δρόμους της πόλης όταν λήγει το δικαίωμα της χρήσης. 
 Λελεκάκης :Πολλές οι προτάσεις. Στο περίπτερο αυτό πρέπει να δοθεί μία 
λύση. Εμείς καθυστερούμε την εταιρεία  για την κατασκευή του πάρκιν. 
 Η θέση που προτάθηκε τώρα από τους ενδιαφερόμενους, ήταν αυτή που 
πρότεινε η Τεχνική Υπηρεσία όταν αποφασίσαμε να πάει όχι στην οδό Εληάς, αλλά 
στην περιοχή της Εληάς. Πράγματι η «Εληά», είναι μία περιοχή που δεν μπορεί να 
έχει την εμπορικότητα που έχει το κέντρο όπου είναι η μεγάλη κίνηση. Δεν μπορούμε 
όμως να ξεπεράσουμε όποια θέση κι αν είναι αυτή, εάν κινηθούμε σε δρόμους όπως 
Βενιζέλου, Μητροπόλεως και Εληάς, το ότι το περίπτερο αυτό θα είναι ένα εμπόδιο 
για τους πεζούς και για τα καταστήματα που υπάρχουν πίσω από το περίπτερο. 
 Να πάρουμε απόφαση να πάει στην οδό Εληάς, σε μέρος  που θα το δει η 
τεχνική υπηρεσία με την Τροχαία. 
 Πρόεδρος :Δευτερομιλία. 
 Σκουμπόπουλος :Δόθηκε η αρμοδιότητα στα Σ.Σ.; Είναι αντίθετα τα 2 Σ.Σ. 
Για να είναι νόμιμη η απόφαση πρέπει να αναπέμψουμε το θέμα στο Σ.Σ. 
Οποιαδήποτε άλλη απόφαση θα είναι παράνομη. Να μην οδηγούμαστε εκεί που λέει 
ο συμπολίτης μας. Εμείς παίρνουμε απόφαση και όχι ο συμπολίτης μας. 
 Ουρσουζίδης :Εάν ο συμπολίτης μας δεν ήθελε να πάει στην Εληά, έπρεπε να 
το έθετε υπόψη του Δ.Σ, όταν ψηφίζαμε την προηγούμενη φορά. 
 Σ΄ότι αφορά τη συγκεκριμένη θέση που ζητάει, θα είναι έγκλημα για την πόλη 
εάν την αποδεχτούμε. Εμμένω στην πρότασή μου. 
 Γαβρίδης :Δηλαδή κε Σκουμπόπουλε εσείς συμφωνείτε  με την πρόταση, του 
ΣΣ να μπει μπροστά στο Δημαρχείο; Κι αν το ΣΣ κάνει λάθος  εκτίμηση; Η Τ.Υ.Δ.Β. 
είπε εκεί για το λόγο αυτό. 
 Ασλάνογλου:Είναι κατ΄εξουσιοδότηση οι αρμοδιότητες του Σ.Σ. Εάν το Σ.Σ. 
λέει για της δικούς του λόγους να μεταφερθεί στο Δημαρχείο, θα μπει εκεί; 
 Κουρουζίδης :Σ΄ότι αφορά την εξουσιοδότηση που έχουμε δώσει στο ΣΣ., 
είναι εισήγηση της το Δ.Σ. Οπότε οποιαδήποτε απόφαση παίρνεται εδώ δεν είναι 
παράνομη. Δεν δεσμεύεται το Δ.Σ. για να πάρει οποιαδήποτε απόφαση. 
 Κε Σκουμπόπουλε, δέχεσαι την πρόταση του ΣΣ για την τοποθέτηση του 
περιπτέρου στο Δημαρχείο; 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν 2 προτάσεις. Η μία του κ. Λελεκάκη για να τοποθετηθεί 
επί της Εληάς σε 1 από τα 2 σημεία που θα προσδιορίσει η ΤΥΔΒ και η άλλη του κ. 
Σκουμπόπουλου της την έχει διαμορφώσει. 
 Σκουμπόπουλος :Οι υπάλληλοι ή εμείς καθορίζουμε τη θέση; Όπου πει το 
Σ.Σ. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Ε. Λελεκάκη; 

Υπέρ της πρότασης της ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. 
Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Ν. Χαμαλής, Λ. Τάκης, Ν. 
Ουσουλτζόγλου, Σ. Γεωργιάδης, Π. Πιτούλιας, Α. Ταραλάς, Ε. Σοφιανίδης, Γ. 
Μανακούλης.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Χ. Σκουμπόπουλου; 

Υπέρ της πρότασης της ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Ι. Ακριβόπουλος, Ε. Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος: Λευκά; 
Λευκή ψήφο έδωσαν 5 σύμβουλοι: 
Κ. Κόλβατζης, Γ. Ουρσουζίδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Θ. Σιδηρόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή. 



 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 8-3-2002 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Κ. Κόλβατζη. 
2.- Την υπ’ αριθ. 87/2002 απόφασή του. 
3.- Την από 14-2-2002 αίτηση της Αγγελικής Χας Γεωργίου Νικολαϊδη.  
4.- Της απόψεις και προτάσεις των δημοτικών συμβούλων της αυτές αναπτύχθηκαν 
στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Της διατάξεις των άρθρων 106 και 171 (παρ. 3 & 9) του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
καθώς και του αρ. 10 του Ν. 1416/84. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Αποδέχεται εν μέρει την από 14-2-2002 αίτηση της Αγγελικής Χας Γεωργίου 
Νικολαϊδη και τροποποιεί την υπ’ αριθ. 87/2002 απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας επανακαθορίζοντας τον χώρο τοποθέτησης του περιπτέρου της 
αιτούσης επί της οδού Εληάς σε χώρο που θα υποδειχθεί από την αρμόδια υπηρεσία 
του Δήμου σε συνεργασία και με το Τμήμα Τροχαίας Βέροιας. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. Αριθμό    261/ 2002 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Μ. Γαβρίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ Κ.  Πουλασουχίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Κ. Ασλάνογλου Ε.  Σοφιανίδης 
 Α. Δελαβερίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης Ε. Κουκουρδής 
 Ε. Λελεκάκης Γ.  Μανακούλης 
 Γ. Ουρσουζίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Ν.  Χαμαλής   
 Λ. Τάκης   
 Ν. Ουσουλτζόγλου   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Π.  Πιτούλιας   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  13-5-2002 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


